
 

 

Ηράκλειο, 27-9- 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: Έντονη ανησυχία έχει προκαλέσει η μη ρυμούλκηση καταμαράν 

Σε δημοσιεύματα στον ηλεκτρονικό τύπο πληροφορηθήκαμε για την έντονη ανησυχία 

που έχει προκαλέσει στους ιδιοκτήτες τουριστικών σκαφών το ότι δεν έχει 

ρυμουλκηθεί από τη νήσο Θοδωρού το καταμαράν που έφτασε λόγω του κυματισμού 

και των ανέμων από την Κύθνο στον κόλπο των Χανίων. 

Να σημειωθεί από το συγκεκριμένο σημείο περνούν  πολλά τουριστικά και υπάρχει  

κίνδυνος πρόκλησης ατυχήματος, παρά τη διαρκή παρουσία φουσκωτού 

ναυαγοσωστικού που περιπολεί την περιοχή. 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Γιατί δεν έχουν γίνει οι απαραίτητες ενέργειες; 

Πότε θα γίνει η ρυμούλκηση του; 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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